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Wij hebben kennis genomen van de jaarrekening 2017 en de begroting 2019 van de Veiligheidsregio 
Midden- en West-Brabant. U stelde onze gemeenteraad daarbij in de gelegenheid om zienswijzen in 
te dienen ten aan zien van deze documenten. Met deze brief maken wij, namens de gemeenteraad 
van Goirle, van de gelegenheid gebruik om een algemene zienswijze kenbaar te maken.  
 
Fort Oranje 
De Veiligheidsregio Midden- en West-Brabant heeft een grote rol gespeeld in de aanpak van de 
sociale problematiek rondom Fort Oranje in Rijsbergen. Mede dankzij de rol van de Veiligheidsregio 
is dit probleem op adequate wijze het hoofd geboden. Eerder was de Veiligheidsregio ook actief op 
het gebied van sociale problematiek rondom de vluchtelingencrisis 2016. 
 
Naar aanleiding van deze casus vragen wij ons af waar de rol van de Veiligheidsregio begint, maar 
vooral ook waar deze eindigt. De hoofdtaak van de Veiligheidsregio ligt, naar onze mening, op het 
thema fysieke veiligheid. Is de aanpak zoals deze is toegepast bij Fort Oranje, bezien vanuit deze 
hoofdtaak, dan een taak van de Veiligheidsregio? De ingreep bij Fort Oranje kostte zo'n € 800.000,00. 
Tegen deze kostenpost hebben wij geen bezwaar, maar wij hebben wel behoefte aan eenduidigheid 
over de rol van de Veiligheidsregio. 
 
In onze optiek is het noodzakelijk om kaders te stellen over wanneer de Veiligheidsregio wél, maar 
ook wanneer de Veiligheidsregio géén leidende rol pak in de aanpak van problematiek die niet 
hoofdzakelijk past binnen de core business. Door hierover beleidsmatig afspraken te maken, wordt in 
de toekomst voorkomen dat er in meer of mindere mate ad hoc keuzes gemaakt worden. 
 
Wij hopen hiermee onze zienswijze voldoende aan u te hebben overgebracht. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de gemeenteraad 
 
 
 

Berry van 't Westeinde 
griffier 

Mark van Stappershoef 
voorzitter van de raad 
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